
Uchwała Nr 284/2020 
Zarządu Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 26 listopada 2020r. 
 

w sprawie: nieodpłatnego przekazania mebli biurowych na rzecz Liceum 
Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie. 

Na podstawie art. 32 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o 
samorządzie   powiatowym (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 920) uchwala się, co 
następuje: 

 § 1.  Wyraża się zgodę na nieodpłatne przekazanie mebli biurowych będących w 

posiadaniu Starostwa Powiatowego w Czarnkowie na rzecz Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie: 

1. Stół konferencyjny i 6 krzeseł o numerze inwentarzowym  I.808/643. 

§  2.     Przekazywane meble biurowe  uległy 100% umorzeniu.  

§  3.   Przekazanie zostanie potwierdzone protokołem przekazania - PT 

§  4.     Wykonanie uchwały powierza się Staroście Czarnkowsko-Trzcianeckiemu. 

§  5.    Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Członkowie Zarządu Powiatu:   Starosta 

1. Sławomir Kryger 
………………………
…  Feliks Łaszcz 

2. Włodzimierz Ignasiński 
………………………
…  …………………………. 

3. Waldemar Pawłowski 
………………………
…   

4. Jan Pertek 
………………………
…   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Uzasadnienie 

do Uchwały Nr 284/2020 
z dnia 26 listopada 2020 r. 

 
 
 

 Zgodnie z art. 32 ust. 2 pkt 3 ustawy o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2020 

r., poz.  920) do kompetencji Zarządu Powiatu należy w szczególności 

gospodarowanie mieniem powiatu. 

 
 
Meble zostały zakupione w roku 2016 w związku z realizacją przez powiat  projektu 

finansowanego ze środków unijnych i budżetu Państwa w ramach którego 

zobligowani byśmy zorganizować punkt doradztwa metodycznego. Takie miejsce 

zostało zlokalizowane w budynku Liceum Ogólnokształcącego im. Janka z 

Czarnkowa w Czarnkowie. Po zakończeniu realizacji projektu, w związku z faktem, iż 

powiat zatrudniał 4 doradców metodycznych w miejscu tym nadal funkcjonowało ich 

biuro.  Z końcem roku 2019 zadanie związane z prowadzeniem i zatrudnianiem 

doradców metodycznych  przeszło pod samorząd wojewódzki, zatem od tego czasu 

meble te nie są wykorzystywane. Zatem proponuje się aby pozostały tam gdzie są i 

służyły szkole. 

W świetle powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


